

FAB ALÜMİNİUM BOYA (200)

MƏHSUL HAQQINDA: Karbohidrogen bağlayıcı əsaslı, tərkibində metallik alüminium tozu olan son qat boyadır.

XÜSUSİYYƏTLƏRİ: Metallik boz rəngdə, parlaq boyadır.

TƏTBİQİ: Hər növ metal səthlər üzərinə, soba, baca, qızdırıcı və buxar qazanları, istilik sistemlərinin boruları və elektrik dirəklər üzərinə qoruyucu və dekorativ məqsədlə tətbiq edilə bilər. Səth kir, toz və yağlardan təmizləndikdən və quruduqdan sonra rulo, fırça və ya tapança vasitəsi ilə **FAB ALÜMİNİUM BOYA (200)** tətbiq edilə bilər. Boyanın dibində tamamilə piqment qalmayacaq şəkildə qarışdırın. Bunu hər 4-5 fırça daldırmasından sonra təkrarlayın. Qapalı şəraitdə istifadə edildikdə məkan yaxşıca havalandırılmalıdır.

İNCƏLDİLMƏSİ: İstifadəyə hazırdır. Qutunun qapağını açmaqdan əvvəl yaxşıca qarışdırın.

ALIŞMA DƏRƏCƏSİ: <23°C.

QURUMA VAXTI (20°C/65% nisbi rütubətdə): Təxunma quruması: 5-10 dəqiqə. Toz quruması: 30 dəqiqə. Tam quruma: 6 saat. Tam sərtləşmə: 7 gün.

SƏRFİYYAT: Tək qatda 30 mikron quru təbəqə yarada biləcək şəkildə tətbiq edilərsə 1 kq. **FAB ALÜMİNİUM BOYA (200)** ilə 22-27 m² sahə boyana bilər.

QEYD: Tətbiq ediləcək səthlərin və məkanın temperaturu +10°C ilə +30°C arası olmalıdır. Boyanın öz temperaturu +12°C-dən az olmamalıdır. Qapalı məkanda tətbiq edildikdə məkanın rütubətliyi 65% - dən çox olmamalıdır.

SAXLANMA MÜDDƏTİ: 2 il (ağzı açılmamış orijinal qutuda, sərin yerdə, donmaqdan və birbaşa günəş şüalarının təsirindən qorumaq şərti ilə).

XƏBƏRDARLIQ: R10 alovlanma bilər. **R20/21/22/25/36** iylədikdə, udulduqda, dəri və göz ilə təmasında və nəfəs aldıqda sağlamlığa zərərliidir.

TƏHLÜKƏSİZLİK TƏDBİRLƏRİ:

S 2 Uşaqların əllərinin çatmayacağı yerlərdə saxlayın.

S 23/24/25 Buxarını udmayın. Göz və dəri ilə təmas etdirməyin.

S 46 Udulduqda dərhal həkimə müraciət edin və qutunu və ya etiketi göstərin.

S 51 Yaxşı havalandırılmış şəraitdə istifadə olunmalıdır.

İstifadə zamanı problemlə qarşılaşdıqda qutu üstündəki partiya nömrəsi ilə texniki servise müraciət etsəniz probleminizlə yaxından maraqlana bilərsiniz.

SƏHV İSTİFADƏYƏ GÖRƏ İSTEHSALÇI FİRMA MƏSULİYYƏT DAŞIMIR.

FAB ALUMINIUM PAINT (200)

DESCRIPTION: Carbohydrate binding based top-coat paint having metallic aluminum powder in the structure.

FEATURES: Silver gray colored, glossy paint.

APPLICATION: **FAB ALUMINIUM PAINT (200)** can be applied with decorative and protective purposes on all types of metal surfaces, oven, chimney, heating and steam boilers, heating systems, pipes and electricity. Clean the surface of dirt, dust and oils and after it has dried apply **FAB ALUMINIUM PAINT (200)** with roller or brush. Mix the paint thoroughly in order not to allow pigments collect in bottom. Repeat this after every 4-5 dips of brush. When used in closed conditions the place must be well ventilated.

THINNING: Ready to use. Mix thoroughly before opening the cover.

DRYING TIME (25°C/65%HR): Touch drying: 5-10 minutes. Powder drying: 30 minutes. Full drying: 6 hours. Full hardening: 7 days.

FLASH RATE: <23°C.

CONSUMPTION: If applied in one coat 1 kg. of **FAB ALUMINIUM PAINT (200)** can cover 22-27 m² area (while dry coat is 30-35 µm).

NOTE: During the application the surface and space temperature should be between +10°C and +30°C. The temperature of the varnish itself shouldn't be lower than +12°C. When used indoors the space humidity should be no more than 65%.

SHELF LIFE: 2 years (in an unopened original box in cool, safe from freezing and direct influence of the sun rays).

WARNING: **R10** easily flammable. **R20/21/22/25/36** - smelling, swallowing, contact with skin and eyes or breathing is harmful to health.

SAFETY MEASURES:

S 2 Keep far from children.

S 23/24/25/29 Do not swallow vapors. Do not contact with skin and eyes. Do not pour to sewage.

S 46 If swallowed, immediately call for a doctor and show him the box or label.

S 51 Should be used in good ventilated places.

If you are having problems during use please contact Technical Service and take a party number on the container with you.

THE MANUFACTURER IS NOT RESPONSIBLE FOR MISUSE.

FAB ALÜMİNİUM BOYA (200)

О ПРОДУКТЕ: Отделочная краска с содержанием алюминиевой пыли на основе углеводородного связующего вещества.

XÜSUSİYYƏTLƏRİ: Глянцевая краска серого-металлического цвета.

ПРИМЕНЕНИЕ: Может быть использован в качестве декоративной и защитной краски на любого вида металлических поверхностях, таких как плита, дымоход, отопления и паровые котлы, а также электрические столбы. После очистки поверхности от грязи, пыли и жира, **FAB ALÜMİNİUM BOYA (200)** следует наносить на поверхность с помощью кисти, ролика или пульверизатора. Перед этим тщательно перемешать содержимое банки, так чтобы на ее дне не осталось пигментов. Повторяйте это после каждого 4-5-го погружения кисти в краску. При использовании в закрытом помещении, его следует хорошенько проветрить.

РАЗБАВЛЕНИЕ: Готов к использованию. Хорошенька взболтайте банку перед тем как открыть крышку.

ВРЕМЯ ВЫСЫХАНИЯ (25°C/65% ОВ): Предварительное высыхание: 5-10 минут. На ощупь: 30 минут. Полное высыхание – 6 часов. Полное затвердение – 7 дней.

ТЕМПЕРАТУРА ВОЗГОРАНИЯ: <23°C.

РАСХОД: В один слой 1 литром **FAB ALÜMİNİUM BOYA (200)** можно покрыть площадь в 22-27 м² (толщиной в 30-35µm сухого слоя лака).

ПРИМЕЧАНИЕ: Температура обрабатываемой поверхности должна быть между +15°C и +35°. Температура самой краски должна быть не ниже +12°. При использовании в закрытом помещении влажность воздуха должна быть не более 65%.

СРОКИ ХРАНЕНИЯ: 2 года (при условии хранения в герметичной оригинальной банке, в прохладном помещении, вдали от прямых солнечных лучей).

ПРЕДУПРЕЖДЕНИЕ: **R10** легко воспламеняется. **R20/21/22/25/26** при вдыхании, глотании, контакте с кожей и глазами и попадании в органы дыхания может навредить здоровью.

МЕРЫ ПРЕДОСТОРОЖНОСТИ:

S 2 Держите вдали от детей.

S 23/24/25/29 Не глотайте пары. Избегайте контакта с кожей и глазами. Не выливайте в канализацию.

S 46 В случае глотания обратитесь к врачу и покажите ему этикетку.

S 51 Используйте в хорошо проветренном помещении.

При столкновении с какого-либо рода проблемами обращайтесь в технический сервис, взяв с собой при этом партийный номер продукта указанный на упаковке.

ЗА НЕПРАВИЛЬНОЕ ПРИМЕНЕНИЕ ФИРМА-ПРОИЗВОДИТЕЛЬ НЕ НЕСЕТ ОТВЕТСТВЕННОСТИ.